

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

November 6, 2014

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 6 novembre 2014

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/4740/index.do>.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/4740/index.do>

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Orville Lewis v. Central Credit Union Limited (P.E.I.) (Civil) (By Leave) ([35969](#))
Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Kenneth George Verch et al. v. Brian Weckworth et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) ([35963](#))
(The application for leave to appeal is dismissed with costs on a solicitor-client basis to the respondent, Brian Weckworth. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens sur la base procureur-client en faveur de l'intimé Brian Weckworth.)
Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS

Hau Duong v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35940](#))

Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Atiba Ralph v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35934](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Da Wei Chang v. Elizabeth Foo-Yun Chang Leung, Executrix of the Estate of Hsieu Chang, also known as Chen Hsieu Chang, also known as Chang Chen Hsieu, Deceased et al. (B.C.) (Civil) (By Leave) ([35951](#))

(The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Asitkumar Gandhi v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35981](#))

(The motion for an extension of time to serve the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête en prorogation du délai de signification de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Ching Mou (Tim) Chou et al. v. François Leduc (Que.) (Civil) (By Leave) ([35896](#))

(The motion to adduce new evidence is granted. The application for leave to appeal is dismissed without costs. /

La requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve est accueillie. La demande d'autorisation d'appel est rejetée sans dépens.)

Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Ville de Montréal et autre c. Jaggi Singh (Qc) (Civile) (Autorisation) ([35832](#))

Coram: McLachlin / Cromwell / Wagner

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330